
 

 
Protokoll 
Församlingsstyrelsen 2023-09-19 
Kl. 19.00, Nävestakyrkan  
 
Närvarande 
Roland Davidsson (RD), Göran Tärnqvist (GT), Lisbeth Larsson (LL), Stig Olsson (SO), Erik Neander 
(EN), Jonas Bertilsson (JB), Stig Olsson (SO), Emma Olofsson (EO),  Elin Tärnqvist (ET) och Lovisa 
Ellehammer (LE).  
 
1. Inledning: Mötet inleddes med ett bibelord och en bön.  
 
2. Sekreterare 
LE valdes till sekreterare.  
 
3. Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställdes.  
 
4. Föregående protokoll 
Föregående protokoll lades till handlingarna.  
 
5. Personal 
Jonas: Jonas har lyft frågan om rummet på övervåningen till barnen, detta återkommer vi till. 
 
Lovisa: Inga specifika punkter.  
 
6. Diakoni: 
Lyssnarna  
Möte planeras. 
 
Programgruppen  
Inget specifikt. 
 
Planering hösten: 
 
Bönen 
Bön i kyrkan varannan onsdag udda veckor. 
Med start nästa vecka. 
 
Lovsångsstund 
Samuel Olofson har för avsikt att styra upp lovsångsstund på tisdagmornar. 
Planeras att dra i gång framöver. 
 
 
 



Gemenskapshelg 7-8 okt Björkenäs.  
Tema: På väg med Jesus.  
Lovisa ansvarar för ett undervisnings/samtalspass. 
Jonas ansvarar för ett gemenskapspass och ett barnpass. 
Roland löser en länk till anmälan.  
Jonas B och Erik handlar mat.  
I anmälan finns formulär om att man kan ta med sig mat eller fikabröd. 
Emma och Elin gör ett matschema sätts upp och fylls i på plats. 
Lovisa och Jonas gör ett schema med tider för helgen. 
Stig återkommer om kostnad för helgen.  
 
Konsert projekt med Svenska Kyrkan 11/11 i Ekeby 
Elin och Emma ställer upp och kan leda barnkör med barnen från Nävesta.  
Körövning med start 28/9 18-18.45. Lovisa informerar i veckomail. 
 
”Vi sjunger in julen” tillsammans med Ekeby församling den 9/12  
Vi är med som församling. Lovisa finns med i planeringsgrupp, musiker från församlingen medverkar. 
 
Gudstjänst 
Gudstjänsten 10/12 flyttas till 17/12 och hemgruppen flyttas till 10/12. 
Vem som ansvarar för GTJ/predikan 17/12 återkommer vi till. 
 
Beslut om stipendier till ungdomar 
Beslut enligt förslaget till Linnea Brauer och Björn Dahl.   
 
Beslutsgrupp bestående av RD, SO och LE tar beslut om kandidat till stipendium till ensamstående 
kvinna. Presenteras i styrelsens protokoll. 
 
Utdelning av stipendier  
Beslut togs att stipendier delas ut under gudstjänsten första advent. 
 
7. Arbetsmiljö  
Lovisa upplever att det hittills fungerat bra med tid i förhållande till arbetsuppgifter, men svårt att få 
en helhetsbild efter en månad. Utvärderar vartefter.  
 
8. Information 
Lovisa skickar ut info i veckomail om församlingshelg, konsert i Ekeby kyrka 11/11 samt frågan om 
någon vill vara med och tänkta till kring inredning till barnrummet. 
 
 8. Administration & fastighet: 
Kassan 
Intäkter 373525 kr 
Kostnader 371670 kr 
Överskott + 1855 
 
Väntar in kostnader för parkeringen samt kontoret.  
Släpar lite på insamlingsbudgeten.  
 
Hjälpkassan har samlat in 18608 kr. Kostnader 9700 kr.  + 8908. 
 
Skatteåterbäring kommer från Irene Lundqvists dödsbo med 2500 kr.  
 



Parkeringen  
GT och RD hat sått gräs och ängsblommor på slänten från parkeringen mot ingången. RD monterar 
en ny gatlykta denna vecka.   
Beslut att köpa cykelställ (RD utför). Soptunnorna ska flyttas längre ner på parkeringen så att de inte 
står mitt för ingången.  
Ett tack framfördes till RD och GT för nedlagt arbete med att bygga ut parkeringen. 
 
Kontoret  
Renoveringen är klar, LE har tänkt till och inrett och RD har köpt in och monterat möbler. 
 
9. Övriga frågor:  
Bidrag från Equmeniakyrkan 
Ansökan om bidrag gällande insatser för särskilt socialt utsatta människor.  
Beslut att RD skriver ansökan rörande de flyktingar vi haft i församlingen. 
 
Rummet på övervåningen:  
Fråga skickas ut i veckomail om någon i församlingen vill vara med och ta fram förslag till färger och 
inredning i rummet på övervåningen.  
 
Soffrummet  
Förslag på en begagnad soffa till soffrummet har inkommit. Beslutade att ta emot soffan. 
 
Hönshus: 
Önskemål från kyrkans hyresgäst att bygga hönshus i hörnet på åkern vid bostaden.  
Styrelsen godkänner detta om det inte överstiger 15 kvadratmeter som är gränsen för byggnadslov 
för en friggebod. 
RD stämmer av att det är ok med hyresgästerna på övervåningen.  
 
Lamporna i kyrksalen: 
RD beställer stora lampor som går att dimra.  
 
 
10. Nästa sammanträde  
Nästa sammanträde blir den 17/10 kl 19.00  
 
12. Avslutning:  
Mötet avslutades med bön. 
 
 
Vid protokollet dag som ovan 
 
_______________________________   
Lovisa Ellehammer 
 
 
 
Justeras: 
 
_______________________________ 
Roland Davidsson  


